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Forespørgsel til besvarelse efter 10-dagesreglen fra Det Konservative Folkepartis 

byrådsgruppe.  

 

El-forbrug i Aarhus Kommunes storkøkkener  

 

Sagsfremstilling: 

 

Gennem de seneste mange år har vi fået mere energivenlige hårde hvidevarer, hvilket har 

øget befolkningens fokus på nedbringelse af el-forbruget gennem teknik- og 

adfærdsændringer i hverdagen. Der er ikke mange danske forbrugere, der ikke er bevidste 

om at det nye køleskab skal være A++ - altså det rette energimærke.  

 

På landsplan udgør storkøkkenener cirka 4 procent af hele det samlede danske el-forbrug 

(Kilde: sparenergi.dk / Viegaard Maagøe). Storkøkkener har ikke samme 

mærkningsordning,og derfor er der ikke nødvendigvis den samme opmærksomhed på at 

spare på strømforbruget på offentlige institutioner. I den forbindelse ønsker vi at få oplyst 

EL forbruget i Aarhus kommune storkøkkener. 

 

Det Konservative Folkeparti ønsker svar på følgende spørgsmål: 

 

1. Hvor stort et el-forbruget i storkøkkenerne i Aarhus Kommune? 

 1.2. Fordelt på Magistrater, og med angivelse af KhW og økonomi. 

 

2. Hvilke tiltag er der lavet i den enkelte Magistratsafdelinger for at nedbringe el-forbruget? 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Mette Skautrup, Politiskleder for Det Konservative Folkeparti 


